

2021/2022 年度公益金線上百萬行

由中銀香港全力支持

The Community Chest Virtual Walk for Millions 2021/2022

Fully supported by Bank of China (Hong Kong)

最精彩參與獎 Best Participation Award

参加者使用活動平台 Run2gather 應用程式內設的公益金線上百萬行特色相框·拍下個人或團體照·加上 hashtag #ccvirtualwalkformillions·及分享参與百萬行的樂趣·並設定為公開貼文·上載至個人 Facebook 帳戶。公益金將選出 10 張最具創意及切合活動主題的照片及貼文·得獎者可獲得大象杯第二代(720 毫升)乙個。

活動由 2022 年 1 月 9 日中午 12 時正開始·至 1 月 23 日下午 6 時正結束·相片必須在此段時間内拍攝及上傳。結果將於 2022 年 1 月 31 日在公益金線上百萬行網頁及公益金 Facebook 專頁公布。活動詳情請參閱條款及細則。

Participants can use the <u>featured photo frame of The Community Chest Virtual Walk for Millions</u> in Run2gather app to take photos and upload the photos to your personal Facebook account, with the hashtag <u>#ccvirtualwalkformillions</u> (set as a public post) and share the fun of joining virtual walk with your friends. The Chest will select 10 best photos with most creative content and matched theme among the entries. Winners will get an Elephant Cuppa (2nd Generation) (720ml).

The photo must be taken and uploaded from 12 noon on 9 January to 6 pm on 23 January 2022. Results will be announced on 31 January 2022 in The Community Chest Virtual Walk for Millions website and the Chest Facebook page. For details please refer to the **terms and conditions**.

特色相框 Featured Photo frame







獎品 Prize:

Elephant Cuppa 大象杯第二代



註:圖片只供參考;獎品顏色將隨機派送。 Note: Photo is for reference only. Color of prize will be distributed randomly.